
Zápisnica z 1. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Prašníku 

konaného dňa 19. decembra 2022 v kancelárii starostu obce Prašník 
 

 

Prítomní:    Starosta- Milan Mozolák, kontrolórka – JUDr. M. Gajňáková 

Prítomní poslanci:    L. Dobrucký, A. Príbišová, Marek Škodáček, Mgr. R. Lipka, 

                                    Mgr. Roman Fajnor, Mgr. Emília Školudová 

  

Sľub poslanca svojim podpisom zložili pred zasadnutím zastupiteľstva 1.12.2022 pred 

starostom obce Prašník poslanci Leonard Dobrucký a Mgr. Roman Fajnor z dôvodu, že sa 

nemohli zúčastniť ustanovujúceho zasadnutia OZ.  

Program: 

1. Otvorenie 

- Schválenie programu zasadnutia 

- Určenie overovateľov zápisnice 

- Určenie zapisovateľa zápisnice 

- Voľba návrhovej komisie 

2. Plnenie uznesení k 19.12.2022 

3. Schválenie Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2020 k miestnym daniam a miestnemu poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

4. Schválenie Dodatku č. 2 k VZN obce Prašník č. 1/2019 o výške mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu výdavkov škôl a školských zariadení  

5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Prašník na roky 2023-2025 

6. Schválenie rozpočtu obce Prašník na rok 2023-2025 

7. Stanovenie výšky odmien poslancov OcZ  

8. Rozdeľovanie obvodov Obce Prašník pre jednotlivých poslancov OZ. 

9. Žiadosti právnych subjektov a obyvateľov obce 

10. Rôzne – Úprava rozpočtu 

11. Interpelácie poslancov 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

 

 

1. Otvorenie 

Starosta privítal všetkých prítomných na 1. riadnom zasadnutí OZ v Prašníku a zároveň  

konštatoval, že zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. Prítomných je 6 poslancov OcZ.  

 

 

Uznesenie č. 7/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku  

A/ schvaľuje program 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Prašník 

B/ určuje: 

Overovateľov zápisnice: L. Dobrucký, M. Škodáček 

Zapisovateľku:  A. Čechvalová 

C/ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu:  Mgr. R. Lipka, Mgr. E. Školudová             

Za:   6 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 



 

2. Plnenie uznesení OcZ  

 

Uznesenie č. 8/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - berie na vedomie -  

plnenie uznesení OcZ v Prašníku ku dňu 19.12.2022 

 

3. Schválenie Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2020 k miestnym daniam a miestnemu poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Obec Prašník v zákonnej lehote zverejnila návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2020 k miestnym 

daniam a miestnemu poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. V rámci 

pripomienkového konania sa k návrhu písomne vyjadrila poslankyňa p. Školudová, ktorá 

navrhla nezvyšovať poplatok za KO. Ako riešenie navrhla vyzývať neplatičov na platenie, 

nedoplatky postúpiť na exekučné konanie, viacej separovať odpad. Pán poslanec Dobrucký 

sa taktiež vyjadril, že je proti zvyšovaniu poplatku. Navrhol vyrúbiť smeti všetkým 

podnikateľským subjektom aj živnostníkom, ktorí majú v obci sídlo firmy. Poslanci navrhli 

zvýšiť poplatky chalupárom, ktorí tu produkujú odpad a neplatia. Pán poslanec Lipka 

navrhol zmeniť frekvenciu vývozu z dvoch týždňov na tri týždne.  

Pripomienky p. Školudovej sú prílohou tejto zápisnice. 

 

Uznesenie č. 9/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

- schvaľuje   – 

dodatok č. 1 k VZN č. 1/2020 k miestnym daniam a miestnemu poplatku za komunálne od-

pady a drobné stavebné odpady 

  

Za:  5 Proti: 0 Zdržal sa: 1. (E. Školudová) 

 

 

4. Schválenie Dodatku č. 2 k VZN obce Prašník č. 1/2019 o výške mesačného príspevku 

na čiastočnú úhradu výdavkov škôl a školských zariadení  
  Z dôvodu stanovenia nových finančných pásiem na nákup potravín, ktoré vydalo MŠVVaŠ      

SR a ktoré platia od 1.1.2023 musela obec pristúpiť k zmene VZN č. 1/2019 o výške 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov škôl a školských zariadení. Pôvodné 3 

pásma boli zmenené na 5 pásiem.  V zverejnenom návrhu bolo pre MŠ stanovené 3. 

finančné pásmo.  

Písomné pripomienky k návrhu doručila p. poslankyňa Školudová, ktorá navrhla, aby obec 

z 3 pásma prešla do 2 pásma. K návrhu sa priklonil aj starosta obce a dal hlasovať za VZN, 

v ktorom sa určilo 2 finančné pásmo. 

Uznesenie č. 10/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - schvaľuje -  

Dodatok č. 2 k VZN obce Prašník č. 1/2019 o výške mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu výdavkov škôl a školských zariadení  

 

Za:  5 Proti:  0 Zdržal sa: 1 (E.Školudová) 

 

 

5. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce Prašník na roky 2023-2025 



 

Hlavná kontrolórka JUDr. Mária Gajňáková, uviedla, že k zaslanému stanovisku k návrhu 

rozpočtu obce, ktoré doručila poslancom OcZ sa môže vyjadriť tak, že odporúča aby bol 

rozpočet schválený. V rozpočte sú pokryté všetky samosprávne činnosti, uvidíme aká bude 

realita budúceho roku. 

V dobe keď sa spracovával rozpočet, nebol ešte jasný podiel podielových daní od štátu na ďalší 

rok a nebol schválený štátny rozpočet. 

 

Uznesenie č. 11/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - berie na vedomie -  

stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Návrhu rozpočtu na roky 2023-2025. 

 

6. Schválenie rozpočtu obce Prašník na rok 2023-2025 

Rozpočet bol zverejnený na úradnej tabuli k pripomienkovaniu. Pripomienky k rozpočtu podal 

mailom pán poslanec Lipka. Niektoré otázky pani ekonómka p. poslancovi zodpovedala.  Návrh 

rozpočtu na zasadnutí predniesla p. Ing. Miklášová.  

Pripomienky p. poslanca Lipku, tvoria prílohu zápisnice. 

Uznesenie č. 12/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - schvaľuje -  

rozpočet obce na rok 2023 

Za:  6 Proti:  0 Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 13/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - berie na vedomie -  

návrh rozpočtu obce na roky 2024, 2025 

 

7. Stanovenie výšky odmien poslancov OcZ  

Podľa Zásad odmeňovania poslancov obce Prašník si musia poslanci každoročne stanoviť 

výšku odmeny. Po diskusii sa dohodli, že odmenu si určia až v decembri.  

 

Uznesenie č. 14/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

 - berie na vedomie  -  

Možnosť určenia výšky odmien poslancom za kalendárny rok v mesiaci december, za každú 

aktívnu účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny. 

 

Za:  6 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

8. Rozdeľovanie obvodov Obce Prašník pre jednotlivých poslancov OZ. 

Pán starosta navrhol pridelenie jednotlivých častí obce určeným poslancom 

 

Uznesenie č. 15/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku   

- schvaľuje- 
rozdelenie obvodov obce Prašník  pre činnosť jednotlivých  poslancov nasledovne: 

1. Horná a Dolná Pustá Ves, U Fajnorov, U Lajdov – Mgr. Roman Fajnor 

2. Dúbrava, Volavec, Poľana, U Bajcarov, U Marušicov, Borová hora-  



3. Horné a Dolné Boory, U Ďurišov, U Rubanských, Zbehy – Alena Príbišová 

4. Ľavá strana štátnej cesty č. 499/II, stred obce, RPD, časť pod Čerencom  - Leonard    

    Dobrucký 

5. Pravá strana štátnej cesty č. 499/II, cesta na Myjavu vrátane rómskej osady – Mgr. Emília    

    Školudová 

6. Obecná nájomná bytovka, MŠ,ZŠ, Ulička, Grnča – Marek Škodáček 

7. U Školudov, Sychrovy až po miestne potraviny – Mgr. Richard Lipka 

 

Za:  5 Proti: 1 (E. Školudová) Zdržal sa: 0 

 

9. Žiadosti právnych subjektov a obyvateľov obce 

 

Uznesenie č. 16/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku   

- schvaľuje- 
v súlade s § 9a ods. 8 písm. e/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení  odpredaj 

nehnuteľnosti – pozemku reg. „C“ parc. č.9673/2 druh pozemku zastavaná plocha  a nádvorie  

zapísanom o výmere 36 m2, ktorý vznikol oddelením od pôvodnej parcely reg. „C“ parc. č. 

9673 zapísanej  na LV 1800 pre p. Soňu Příleskú, Bzenecká 7, 628 00 Brno za cenu 5 €/m2, 

spolu 180,-€  z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Pozemky boli oddelené v zmysle Geometrického plánu č.133/2022, ktorý vypracovala Geode-

tická kancelária Roman Klčo, Vrbové a úradne overila Ing. Eva Gonová pod č. G1-747/2022. 

 Za dôvod hodný osobitného zreteľa obecné zastupiteľstvo považuje skutočnosť, že  na uvede-

nom pozemku je postavená žumpa k rodinnému domu vo vlastníctve p. Příleskej.  

 

 

Za:  6 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 

10. Rôzne – Zmena rozpočtu 

Pani Miklášová odôvodnila návrh na zmenu rozpočtu kvôli tomu, že veľa vecí ešte nie je 

zúčtovaných, niektoré položky sú prečerpané, niektoré nedočerpané. Po ukončení roka budú 

poslancom zaslané úpravy. 

 

Uznesenie č. 17/XII/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Prašníku 

- schvaľuje   – 

zmenu rozpočtu obce podľa skutočného plnenia príjmov a čerpania výdavkov k 31.12.2022 

 

Za:  6 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

V rámci bodu Rôzne starosta informoval: 

- že,  oslovil firmu na verejné osvetlenie, aby sa postupne lampy vymenili za letkové. Obec má 

17 odberných miest, chce tam dať časovače a v určitom čase vypínať verejné osvetlenie 

a z úspor, ktoré vzniknú kúpiť ďalšie nové, úspornejšie svietidlá. Firma už začala opravovať 

rozhlas, aj keď máme systém zasielania SMS správ a mailové správy, niektorí občania hlavne 

tí starší si žiadajú aj hlásenie v rozhlase.  

11. Interpelácie poslancov 

 

Nebola podaná žiadna interpelácia. 



 

12. Diskusia 

Pán Dušan Selecký sa spýtal, čo sa plánuje urobiť s budovou školy, navrhol, že by tam mohlo 

byť napr. multifunkčné ihrisko, park. Ak školu nepredáme, môže spadnúť. 

Pán Dobrucký myslím, že obec by mohla budovu zrekonštruovať 

Pán starosta ja si myslím, že pre obec je to nereálne, aby ju zrekonštruovala,  v minulosti bol 

projekt pripravený a bol aj záujemca o kúpu, ale poslanci predaj vtedy neodsúhlasili.  

Alena Príbišová - Stále mám sťažnosti od obyvateľov v časti u Ďurišov a u Rubanských , majú 

problémy s vodou, neviem ako tým ľuďom pomôcť, urobíme im tam vodovod 

Starosta voda uniká od Rubanských hore, keď sa šupák zatvoril, voda neunikala, pri otvorení 

sa voda stráca. Obec tam nemôže vybudovať verejný vodovod, vodovod patrí tým, ktorý vodu 

odoberajú, títo ľudia majú 60 rokov vodu zadarmo, obec tam má 3 občanov a chalupárov 

Pán Dobrucký sa spýtal či nemôžeme našim obyvateľom dať úľavu na dani? 

Pani M. Fajnorová poslancov informovala, že nie je možné podmieňovať úľavy na dani napr. 

trvalým pobytom v obci, zákon striktne uvádza, kto môže mať úľavu alebo odpustenie dane 

Pani Kopecká sa informovala o možnosti služby donáška obedov pre dôchodcov. 

Pán starosta jej odpovedal, že v prípade potreby to vieme zabezpečiť individuálne, 

zamestnancami obce 

Pán starosta informoval, že pani Káziková končí ako upratovačka k 1.1.2023, upratovať bude 

upratovačka zo škôlky. Ďalej sa upravili otváracie hodiny na obecnom úrade.  

Pani riaditeľka MŠ poprosila o priestor v kultúrnom dome na detský karneval 10.2 2023 

Pán starosta – na 11. 2. 2023 plánujeme pozvať divadlo DINO z Hornej Stredy, ďalej sa spýtal 

na názor poslancov na  silvestrovský ohňostroj, poslanci sa priklonili k názoru, že netreba robiť 

ohňostroj.  

Starosta obce poďakoval za organizáciu pri Mikulášovi a vianočných trhoch, poďakoval im za 

účasť a o 19:28 hod. ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva a poprial všetkým príjemné 

prežitie Vianočných sviatkov. 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Leonard  Dobrucký                                 ....................................... 

 

Marek Škodáček                                      .......................................                          

 

 

 

V Prašníku dňa 19.12.2022 vyhotovila zápisnicu: Anna Čechvalová 

 


